
2008. június 19. Szarvas és Vidéke 6

Azt már régen tudjuk, hogy Gyurcsány Ferenc és az MSZP hazu-
dik. Ezt maguk is bevallották. Hazudtak a választás előtt, hazudtak 
a kampány alatt és hazudnak azóta is. A választás előtt azért hazud-
tak, hogy eltitkolják az ország valós helyzetét. A kampány alatt azért 
hazudtak, hogy becsapják a választókat. A választás után pedig azért 
hazudtak, hogy fenntartsák hatalmukat. Már rég lebuktak, de nem 
tudjuk őket leváltani, ők pedig görcsösen ragaszkodnak a hatalom-
hoz. Nekik fontosabb saját hatalmuk, mint az ország sorsa.

De vajon lehet-e hinni Orbán Viktornak és a Fidesz-nek? Ők igazat 
mondanak? A kampány alatt Orbán Viktor tizennegyedik havi nyug-
díjat ígért, most pedig a nyugdíjak reál értékének megőrzését tűzte ki 
célul. Hát a kettő nem ugyanaz! Folyamatosan azt sulykolták, hogy 
nincs szükség megszorító intézkedésekre. Most azt mondják, hogy 
igenis van. De ezt nem ők csinálják meg, hanem egy szakértői kor-
mány. Az előrehozott választások után, amit ők nyernek, szakértői 
kormány alakul, azok elvégzik az ország számára szükséges (pisz-
kos) munkát, vagyis a megszorításokat, aztán jönnek ők és beleülnek 
a készbe. Ügyes!

De kinek a szakértőiből áll a kormány? Az ő szakértőikből? Ezzel 
azt akarják mondani, hogy Varga Mihály, Matolcsi György, Járay 
Zsigmond, vagy Mikola István, az előző Fidesz-kormány tagjai nem 
voltak szakértők?

Miért kellett Szapári Györgyöt felkérni, hogy tárgyaljon a nemzet-
közi befektetőkkel és a pénzvilággal, hogy egy esetleges előrehozott 
választás után, amit a Fidesz nyer, ne vonják ki a tőkét az országból. 
Csak nem azért, mert a számtalan populista megnyilvánulás, amit a 
kormány ellen tettek, az nem volt igaz, vagy azt nem úgy gondolták? 
Most mondanak igazat, vagy akkor mondtak igazat? Milyen gazda-
ságot, egészségügyet, oktatást, államigazgatást, nyugdíjat akarnak?

Tessék most már konkrétumokat mondani!
Nem elég azt mondani, hogy amit ezek csinálnak, az rossz. Búj-

jon már végre ki a szög a zsákból, hogy a legközelebbi választáson 
megint ne zsákbamacskára szavazzunk.

Az MDF nem rejti véka alá véleményét, nem taktikázik, még ha 
elképzelései nem mindenkinek nyeri is el a tetszését. Az egyetlen 
szempont, amit fi gyelembe vesz, az Magyarország érdeke. Nem sza-
vaztuk meg a száz napos programot, egyedül a parlamenti pártok kö-
zül, pedig ez akkor nagyon népszerű volt, de mint később kiderült, ez 
indította el az országot a lejtőn. Kőbe véstük, hogy sem Gyurcsány 
Ferencet, sem Orbán Viktort nem segítjük hatalomra. Nem értettünk 
egyet, a legutóbbi népszavazással. Folyamatosan kritizáljuk a két 
nagy pártot, és annak vezetőjét, hogy végletesen és véglegesen ketté-
szakítják az országot. Letettük az asztalra a Nemzetí Adószabadság 
Programját (NAP). Nem „független” szakértők mögé bújunk, hanem 
vállaljuk elképzeléseinket.

Nemzeti Adószabadság Programja:
1. Egyszeri adómoratórium 10%
2. Egykulcsos adó 18%
3. Egyszerűsített adórendszer (háromkulcsos ÁFA, járulékcsökkentés) 
4. Haláladó (örökösödési adó) eltörlése
Ezek konkrétumok, Vitára, konzultációra hívunk minden pártot! 

Ha van jobb javaslat, készek vagyunk befogadni, mint ahogy készek 
vagyunk minden olyan indítványt támogatni, mely az ország javát 
szolgálja, jöjjön az jobbról, vagy

akár balról.
Mi szolgálná ma leginkább Magyarország érdekét?
Magyarország javát ma egy új kiegyezés szolgálná. Egy olyan ki-

egyezésé, amely fel tudja oldani az ország kettészakítottságát, hiteles 
emberek képviselik, akiknek elhisszük, hogy bizony népszerűtlen 
intézkedésekre van szükség, mert ez szolgálja mindannyiunk érde-
két. Egy új kiegyezés, amely lehetne akár nagykoalíció is, mely kon-
szenzussal meghatározná a közép és hosszútávon megteendő lépé-
seket és megoldandó feladatokat. Stabilizálná az ország helyzetét, 
megindulhatna a fejlődés, a politikai pártok pedig nem csinálnának 
hisztériát a meghozott intézkedések miatt. 2010-ben pedig, amikor 
már kiderült az igazság, új parlamentet és új kormányt választha-
tunk. Ez szolgálná Magyarország érdekét.

Dr. Bencze Sándor, az MDF szarvasi vezetője

Ki hazudik, kinek lehet hinni?

Dr. Dávid Ibolya, az MDF elnöke június 26-án, csütörtökön 
Szarvasra látogat. 11 órakor sajtótájékoztatót tart a Corner Étte-
remben. A sajtótájékoztató nyilvános, fő témája: a Nemzeti Adó-
szabadság Programja. 12 órakor Dávid Ibolya megkoszorúzza dr. 
Antall József emlékhelyét, a katolikus templom mellett.

A két évvel ezelőtti árvízi vé-
dekezésben – felvonulási út-
ként – jelentős szerepet töltött 
be Békésszentandráson a Si-
ratói út. Az út, ami egyébként 
is rossz karban volt már, a ne-
héz járművek súlyától olyannyi-
ra megrongálódott, hogy szin-
te használhatatlanná vált. Az út 
helyreállítására csak ebben az 
évben nyílt mód, az építkezés a 
vége felé közeledik. A munká-
latokat a múlt héten Domokos 

László országgyűlési képviselő 
is megtekintette Hamza Zoltán 
Békésszentandrás polgármeste-
re jelenlétében. A helyszínen tar-
tott sajtótájékoztatón az ország-
gyűlési képviselő ismét megkö-
szönte a példaértékű összefogást, 
melyet az árvízzel fenyegetett 
települések lakói mutattak a vé-
dekezés során. Közel ezer em-
ber mozdult meg húsvét vasár-
napján, hogy megerősítse a gátat. 
Domokos László nehezményez-
te, hogy Békésszentandrás ak-
kor nem kapott kormányzati se-

gítséget a védekezésben megron-
gálódott út helyreállítására. Mint 
mondta, nem lett volna szabad 
megfeledkezni arról, hogy prob-
léma esetén ennek az útnak újra 
jelentős szerepe lehet az árvízi 
védekezésben. 

Hamza Zoltán beszámolt ar-
ról, hogy negyedik beadott pá-
lyázatukkal az Európai Szoli-
daritási Alaptól kaptak 15 mil-
lió 800 ezer forint támogatást 
az 1300 méteres útszakasz fel-

újítására. Az önkormányzat 
önerőből egészíti ki a felújítási 
munkát az útpadka kialakításá-
val, a biztonságos közlekedés 
érdekében a régi korlátrendszer 
helyreállításával. Megköszön-
te Domokos László országgyű-
lési képviselőnek a segítségét 
abban, hogy a település végül 
mégiscsak kapott anyagi támo-
gatást az építkezéshez.

A Siratói úti építkezés után 
Domokos László és Hamza 
Zoltán a felújított szentandrási 
strandot tekintették meg.

Megújult a Siratói út 
Szentandráson

Ecce homo
1958 júniusa volt, talán napra pontosan ugyanaz a nap, amelyen 

most gyertyát gyújtottunk Nagy Imre emlékére.
18 éves voltam akkor, az érettségi lázában éltünk. Délután érke-

zett az akkori Népszabadsággal a postás. Rendszeres olvasója vol-
tam. Természetesen a hátoldalon kezdtem: a sporthíreket az utolsó 
apró betűig végigolvastam. Aztán visszalapoztam egy oldalt, ame-
lyen az „aprók” voltak. Végül az akkori ”színes” hírekkel fejeztem 
be az olvasást. Az első oldalak nem érdekeltek, ugyanaz volt benne, 
amit a rádió elmondott.

Ezen a napon az apró hírek között megjelent egy rövid közle-
mény, amely azt tartalmazta, hogy Nagy Imrét és „ellenforradal-
már” társait halálra ítélték, s az ítéletet végrehajtották.

Nem hittem a szememnek. Nagy Imréről és társairól semmit nem 
tudtunk, ez volt ez első hivatalos hír. Döbbenten olvastam újra és 
újra. Alig másfél évvel voltunk a forradalom lázas napjai után. Mi 
lesz most? – kérdeztem magamtól? – Mit fognak csinálni az embe-
rek a hír hallatán. 

Kimentem az utcára, végigmentem a városon. Ragyogó napsütés 
volt, az emberek jöttek, mentek a dolguk után. Nem történt semmi. 
Aztán évtizedekig csak a csend és a történelemhamisítás.

Ma szobrai, emlékművei vannak, és emlékeznek rá. Itt is, ott is, 
külön-külön. Tudják-e ma az emberek, ki is volt az a Nagy Imre?
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